
 

Referat felles Su - møte for Sollia barnehage og Risvollan 
barnehage 

Møtet gjaldt Su møte Sollia barnehage 
Su møte Risvollan barnehage 

Dato 5. juni 2025 

Tidsrom 17.30 - 19.00 

Sted Risvollan barnehage, Salongen i 2. etg 

Til stede SU Sollia barnehage: Niklas Nilsen, Ann, Line Anita,  
SU Risvollan barnehage: Åse Marie Asp Nielsen, Marc Schopen, Nina, Anne 
Synnøve, Bente 

Ikke tilstede Helene Granås 

 

Sak 14/25 Godkjenning av referat 31. mars 2025 : Godkjent     

Sak 15/25 Godkjenning av innkalling: Godkjent 

En eventuell sak ble meldt i møtet. På grunn av antall saker, så vurderes det om den tas idag, eller 
innkalles til et nytt SU møte for Sollia. 

Sak 16/25 Evaluering påska 2025  

  Antall barn: Risvollan:  
Storbarn (Montis og Flumen) : meldt behov: 4, kom 3/2 
Småbarn: meldt behov: 6/5, kom 6/4 
 
Antall barn: Sollia:  
Storbarn: meldt behov: 12, kom 11/ 8 
Småbarn: meldt behov: 7/6, kom 7/6 
 
Tilbakemeldinger fra personalet:  

- veldig positivt å være sammen 
- ikke behov å være flere, god utnyttelse av personalressurs 
- barn syntes det var ok 
- levering var uproblematisk 
- kjent personal for alle barn 
- opplevde foreldre som positiv til tilbudet 
- alle barn/ familier som  skulle på Sollia: alle foreldre ble det snakket med, barn var godt 

forberedt 
- på Sollia var det tydelig hvor de ulike familiene skulle 
- de yngste  var på besøk på Sollia, før de kom i påsken. Veldig positivt.   
- god og positiv opplevelse å være samlet på Sollia 
- en  god og hensiktsmessig fordeling av personalet på hele enheten 
- personalet fikk tatt ut ferie, uten at vikarer var nødvendig å sette inn  



 

 

Foreldreperspektivet:  

- Ingen tilbakemelding fra foreldre ift tilbudet.  

Barnehagen har et forslag om å fortsette slik både i jul og påske. Ikke på sommerferien.  

Tilbakmelding fra SU: 

- Informer foreldre godt, før de starter, slik at dette blir en rutine.  
- Evaluering etter jul og påske 
- Vedtatt 

 

sak 17/ 25          Evaluering av foreldremøtet 7. april 2025 

- bra med temakveld 
- alle følte at det var viktig, man får snakket om en del prinsipper 
- opplevdes som viktig også for de eldste barna 
- personalet kan sitte sammen med foreldre ( ble ikke gjort på alle møtene) 
- ift filmfremvisning: kunne gjerne vært litt mere kommunikativt, en ekstern foreleser eller også noen fra bhg 

som kunne hatt faginnholdet 
- fin film, og et viktig tema, og fint å få en felles opplevelse 
- var litt liten tid 
- vært fint og også ta det på foreldresamtaler i etterkant 
- fine refleksjoner i foreldregruppa 

Høstens foreldremøte blir avdelingsvis, ikke et temamøte.  

Barnehagen tar med seg erfaringer og refleksjoner fra SU, til de neste foreldremøtene. 

   

Sak 18/25 Arbeidet med foreldreundersøkelsen 

- Barnehagen har hatt fokus på informasjon og dialog mellom foreldre og barnehagen. 

Alle avdelinger har jobbet med tiltak knyttet til informasjon og dialog med foreldre ved mottak og avskjed 
med barn. Det gjenstår å samkjøre alle tiltak, for å lage en felles overordnet situasjonsbeskrivelse for hva vi 
tenker er god dialog og kommunikasjon med barn og foreldre i mottak og avskjed.  

Refleksjoner: 

Informasjon og dialog mellom barnehagen og foreldre er avgjørende og viktig. Foreldre er ulike og har ulike 
behov, foreldre har ulike ønsker. For personalet handler det om å reflektere over sin egen væremåte i møte 
med foreldre. Er situasjonsavhengig. Det er ulikt fra avdeling til avdeling. Eksempel; har det vært vikar på 
avdelingen? Har tidligvakten gått hjem? Hvilke ansatte har vært i gruppe med hvilke barn? Oppleves ulikt 
mellom Sollia og Risvollan. Eksempel; Risvollan har større barnegrupper og flere ansatte på avdelingene. 
Sollia har færre barn på avdelingen og færre ansatte. På Sollia er det to samarbeidende avdelinger som er 
lik Risvollan i størrelse. Hva kan vi som barnehager lære av hverandre, hvilke strukturer har vi?  

Videre arbeid er:  

● Pedagogisk dokumentasjon er vår arbeidsmåte, og arbeidet med dokumentasjon av barns 
læreprosesser er viktig - hvordan involvere foreldre i dette arbeidet. Dette ser barnehagen på som 
informasjon til foreldre og her involveres barna.  

● Ukeslutten -  barnehagens forventninger til foreldre om å lese  - får gode tilbakemeldinger 



 

● Samtale med foreldre - forventninger til informasjon fra barnehagen - dialog med hver enkelt 
foreldre 

● Informasjonsvegg - hvor og hvordan? 
● Vi har diskutert emneknagg på Vigilo, og evt en endring av hvordan informasjon sendes ut. 

Foreldre får mye informasjon fra både barnehage, SFO, skole og fritid. Hvordan sortere?  

Tilbakemelding fra SU:  

- Vigilo; teknisk sett: oppleves som uoversiktlig: kan man sortere på innsjekk og utsjekk, informasjonsbrev.   
Burde vært kategorisert, for lettere å finne fram. Usikker på om dette går an. 

- Ukeslutt burde vært likt , ift utsending til foreldre. Hvilken måte er det best å sende ut?  

Fortsettelse av sak 13/25: Rutine for Varsling av barns fravær :                                                                                                                                               

- Revidering og gjennomgang av rutine av varsling av barns fravær og sykdom 
- Må gjennomgåes på alle foreldresamtaler 
- Eget samtykkeskjema på Vigilo, der foreldre må krysse av at de har lest varsling av barns fravær og sykdom 

 

Sak 19/25 Informasjonssaker: 

- Barnehageopptaket i Trondheim kommune 2025 

Gjennomgang av informasjonsskriv fra kommunalsjef for barnehager. 

Sendes ut til alle foreldre.  

Bakgrunnen for brevet er at i år var det en mangel på ca 250 barnehageplasser i Trondheim 
kommune i Ranheimsområdet. Dette forplanter seg i hele Trondheim, og alle barnehager. Alle har 
nå fått barnehageplass, men ikke i nærmiljøet sitt. Dette kan nok forventes at vil være realiteten 
også de neste årene.  

- Barnegrupper, personal og bemanning høsten 2025 

Informasjon til foreldre er sendt tidligere. Denne våren har vi jobbet med den interne 
sammenhengen og overgangen til ny avdeling for barna. Barna blir kjent med selve avdelingen( 
møteplasser og rom), rutiner, barna og personalet. Før sommeren vil barnehagelærere samarbeide 
om nødvendig informasjon om enkeltbarn og barnegruppe, og skape en trygg og god 
sammenheng for barna. 

 Våre avdelinger på Sollia og Risvollan er organisert slik fra høsten.  

Risvollan: 

Lacuna: 1- 2 åringer 
Flumen: 2 - 3 åringer 
Montis: 3 - 4 - 5 åringer  
 

Sollia: 

Tyttebærhaugen: 1 - 2 åringer 
Blomstertunet: 1 åringer 
Blåbærlia: 2 - 3 åringer 
Kreklingtoppen: 4 - 5 åringer 

Kort gjennomgang med forklaring på valg som er tatt med tanke på personalet. Endringer på 
personalet kan fortsatt skje.  



 

Når vi fordeler ansatte på de ulike avdelingene, tar vi hensyn til mange ting samtidig. Vi tenker på 
barnets og barnegruppas beste, vi hensyntar personalet og den personalgruppen vi har, ressurser 
og kompetanse, vi tenker på sammensetningen av team, og vi følger norm for pedagog og 
personal. Vi hensyntar nyansettelser slik at nye barnehagelærere får jobbe sammen med en 
erfaren barnehagelærer.  

Endringer fra høsten: 

- Flere småbarn enn tidligere, nye gruppesammensetninger.   
- To nye barnehagelærere på enheten.  
- Tre miljøarbeidere / barne-og ungdomsarbeidere tilbake etter permisjon  
- En barne- og ungdomsarbeider i permisjon  
- En barnehagelærer reduserer sin stilling  
- 3 assistenter/barne- og ungdomsarbeidere flytter fra Sollia til Risvollan 
- 1 barnehagelærer flytter fra Risvollan til Sollia  

Det kan skje endringer før august.  

Vi har så langt det har latt seg gjøre, sikret at minimum en ansatt følger sammen med barna til ny 
avdeling. Dette har denne våren vært mer utfordrende å få til, pga fravær av faste ansatte gjennom 
året, nye ansatte fra august og at barnegrupper deles på to avdelinger.  

Vi sender ut oversikten over personalet på de ulike avdelingene i løpet av uke 24.  

Vi sender informasjon til de nye familiene.  

Pedagognorm og bemanningsnorm er ivaretatt. 

- Sommerfesten: 

Informasjonen er sendt ut. Vi håper alle får til å komme. Underholdningen starter kl 15.30.  

Endring fra ifjor:  

Risvollan : ett buffetbord per avdeling. Familier tar med egen drikke. Underholdning foregår på 
Diamanten, ønsker at de som kommer som publikum har fokus på de som underholder. 

Sollia: Det gjennomføres som i fjor. Felles buffetbord på verkstedet. Underholdning foran 
hovedinngangen. Familier har med egen drikke.  

FAU har fått informasjon om oppgaver som foreldre har ansvaret for. FAU organiserer dette.  

- Revidering av årsplan del 1 og del 2. 

Vi er i gang med revidering av årsplanen. Noen endringer med bakgrunn i politiske føringer i 
Trondheim kommune. Dette blir en sak for SU høsten 2025.  

- Su- representanter fra høsten 2025. 

Åse avslutter på Risvollan. Marc sitter et år til.  

Helene avslutter på Sollia. Niklas sitter et år til.  

Barnehagen har ønske om at foreldre sitter i to perioder, da dette skaper forutsigbarhet og gir 
mulighet for å dele erfaring og kunnskap. Også å kjenne prosesser og innhold og kultur på 
barnehagene. 

 



 

 

 

Sak 21/25 Foreldreråd høsten 2025 

- organisering og ansvar: 
SU - representanten for foreldrene har ansvaret. Ledelsen er med. Vi planlegger sammen.  
 

- saker ( bl.a valg av nye SU representanter):  
Vi samarbeider om innhold. 
Hva er ønsket fra foreldre?  
 

- SU - representant velges på dette møte ( må ha mulighet til å sitte i to år)  
- Dette er foreldrene sitt møte, men SU-representanter og ledelsen i barnehagene samarbeider om 

møteinnkalling, og gjennomføring. SU-representanter må ta føring. 

Forslag til saker/innhold:  

- Info om Foreldreråd, SU og FAU: ulikheten på de ulike rådene. Hva som er innholdet og ulike 
forventninger her. 

- Videreføring fra foreldreundersøkelsen, feks informasjon og dialog mellom barnehage og foreldre 
- Hvordan man snakker sammen/ foreldrekultur/ arena utenom bhg/ felles bursdager 
- Vigilo for dummies: kan man etterspørre dette? 
- Hva ønsker man som foreldre på foreldrerådet? og på foreldremøtene?  
- Inviterer politiet;  ift hva rører seg i bydelen?  
- Mat i barnehagen: både med og uten kokk 
- Rutine for varsling av fravær barn: kan være både foreldrerådssak og foreldremøtesak 

 

Sak 22/25  Eventuelt saker                                 

Eventuell sak ble meldt i møtet, fra Sollia barnehage.   
SU- Sollia: meldt inn sak om mat og kosthold. Vi innkaller til eget SU møte for Sollia bhg. 
 
Takker av Åse i SU: Takk for en god innsats.  
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